
Motion angående stadgeändringMotion angående stadgeändringMotion angående stadgeändringMotion angående stadgeändring    av 10§av 10§av 10§av 10§    

Motionär: Einar Nygård 

Yrkande:Yrkande:Yrkande:Yrkande:    

Jag yrkar attJag yrkar attJag yrkar attJag yrkar att::::    

paragraf 10 i kårens stadgar som i nuläget lyderparagraf 10 i kårens stadgar som i nuläget lyderparagraf 10 i kårens stadgar som i nuläget lyderparagraf 10 i kårens stadgar som i nuläget lyder    

”Kårstyrelsen är beslutsför när minst hälften av ledamöterna är närvarande och samtidigt minst  

hälften av de närvarande, däribland mötesordföranden, är myndiga. Beslut fattas genom enkel  

majoritet. Vid lika röstetal har ordföranden utslagsröst utom vid  

val, då lotten avgör. …” 
 
Ändras till: 
 
Kårstyrelsen är beslutsför när minst en tredjedelav ledamöterna är närvarande och samtidigt minst  

hälften av de närvarande, däribland mötesordföranden, är myndiga. Beslut fattas genom enkel  

majoritet. Vid lika röstetal har ordföranden utslagsröst utom vid  

val, då lotten avgör. …” 
 
Motivering: 
 

Kårstyrelsen har under det gångna året haft problem med att bli beslutsför under sina möten. Detta skulle 
kunna lösas genom att ändra kårstyrelsens sammansättning tex som propositionen från styrelsen 
föreslår. Det skulle också kunna uppnås genom att sänka den andel av kårstyrelsen som behöver vara 
närvarande för att bli beslutsför. 
 
Båda sidorna har dock sina nackdelar. Att inte garantera samtliga avdelningar en plats i KS kan göra att 
delar av kåren blir helt utan represetation i kårens styrelse, och därmed i värsta fall skapa ett utanförskap. 
 
Genom att reducera mängden deltagare som krävs för att bli beslutsför så riskerar vi också att det blir 
ännu färre som styr över vår kår, vilket gör att styrelsen går enklare att styra för ett fåtal. 
 
Jag anser dock att problemen med att minska mängden deltagare i KS som behöver närvara för att KS 
skall vara beslutsför är mindre än risken för att skapa utanförskap med det i propositionen föreslagna 
alternativet. Jag tror att om en liten klick av KS skulle få för sig att besluta helt konstiga saker, så skulle 
även den idag mindre aktiva delen av KS vara mer än villiga att komma till nästa KS för att räta upp 
beslutet.   
  
 

 


